
   Protokół nr 33/XXXIII/14 BRM.0002.08.2014 

obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku, która odbyła się 24 września 2014 roku 

w auli konferencyjnej Urzędu Gminy i Miasta w Czerwieńsku. 

Otwarcie obrad XXXIII sesji. 

Obrady XXXIII sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku o godz. 10
00

 otworzył Leszek Jędras – 

przewodniczący Rady, stwierdzając jednocześnie quorum, uprawniające Radę do 

podejmowania uchwał. 

W posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych, na stan Rady 14 – zgodnie z listą obecności, 

stanowiąca załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Nieobecny usprawiedliwiony radny z Zagórza – Jerzy Jarowicz. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Sekretarz posiedzenia – radny Henryk Góralczyk. 

Przewodniczący obrad poinformował, iż radni w zawiadomieniu o sesji otrzymali, wraz 

z pakietem uchwał i materiałami będącymi przedmiotem posiedzenia, proponowany porządek 

obrad (załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 

Wniosków do zmiany porządku obrad nie było. 

Prowadzący sesję, po otwarciu sesji i przedstawieniu porządku obrad, co stanowiło punkt 1, 

stwierdził, że Rada przyjęła niżej wymieniony porządek XXXIII posiedzenia: 

2. Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2014 r. wraz 

 z informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacją 

 o samorządowych instytucjach kultury i pozostałych samorządowych osobach 

 prawnych: 

– opinia Komisji Budżetu i Finansów. 

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Czerwieńsk w roku 

 szkolnym 2013/2014. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 

 2014. 

7. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

 Gminy Czerwieńsk wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2014-

 2023. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Powiatu Zielonogórskiego zadania 

 zarządzania drogami powiatowymi.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Gminy i Miasta 

 Czerwieńsk”. 

10. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Rady 

 Miejskiej w Czerwieńsku na 2014 rok. 

11. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji 

 stałych Rady Miejskiej w Czerwieńsku na 2014 rok. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13. Komunikaty, wnioski, opinie. 

14. Ustalenie treści protokołu z XXX, XXXI i XXXII sesji. 

15. Zakończenie obrad XXXIII sesji. 

Ad. 2 

Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Temat zreferował Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 

Przedłożona informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Na wniosek Rady, wypowiedź przytoczona dosłownie. 

„01.07. W Starostwie Powiatowym wziąłem udział w warsztatach będących elementem 

przygotowania do strategii rozwoju powiatu zielonogórskiego na lata 2014 -2022; 
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02.07. W Bródkach miało miejsce rozpoczęcie realizacji inwestycji związanej z budową 

kanalizacji sanitarnej dla miejscowości Bródki, Nietkowice, Będów, Sycowice, której 

symbolicznego rozpoczęcia dokonałem wspólnie z Przewodniczącym Rady Miejskiej oraz 

Prezesem spółki POMAK; 

03.07 W Ratuszu odbyło się spotkanie z Wójtem Dąbia i Burmistrzem Sulechowa, na którym 

omówiliśmy stan przygotowań do projektu pd. „Rozwój społeczno-gospodarczy gmin 

nadodrzańskich”; 

07-07. W Urzędzie Marszałkowskim w Zielonej Górze uczestniczyłem w konferencji 

dotyczącej lubuskiego mandatu negocjacyjnego w ramach Kontraktu Terytorialnego; 

Tego samego dnia w Nowej Soli brałem udział w spotkaniu dotyczącym realizacji projektu 

„Odra dla turystów 2020”; 

08.07. W ratuszu odbyło się spotkanie robocze komitetu przygotowującego tegoroczne 

Święto Plonów i XV turniej Gmin Partnerskich; 

Tego samego dnia spotkałem się z zespołem badawczym przygotowującym pierwszą 

monografię historyczną Czerwieńska; 

10.07. W UGiM  w postępowaniu przetargowym, gdzie wyłoniono nowego odbiorcę 

odpadów komunalnych – została nim firma TONSMEIER ZACHÓD Sp. z o. o.; 

13.08. W Czerwieńsku uczestniczyłem w Zebraniu Zarządu Spółki Wodnej; 

20.08. W Departamencie Rolnictwa Urzędu Marszałkowskiego w Zielonej Górze podpisałem 

umowę na pogłębienie zbiornika retencyjnego w Zagórzu; 

21.08. W Płotach zakończył się remont i rozbudowa świetlicy wiejskiej, która stała się 

Wiejskim Domem Kultury. Inwestycja została zrealizowana w ramach projektu pn. 

„Upowszechnianie kultury w miejscowości Płoty poprzez remont obiektu kulturalnego”; 

23.08. W Czerwieńsku odbyło się Powiatowo-Gminne Święto Plonów i XV Turniej Gmin 

Partnerskich Czerwieńsk-Drebkau; 

25.08. W Ratuszu spotkałem się z Burmistrzem Sulechowa, tematem spotkania była 

przeprawa promowa w Pomorsku (wydłużenie czasu pracy promu) i uporządkowanie 

gospodarki ściekowej dla Brodów i Pomorska; 

28.08. Spotkałem się z Wójtem Świdnicy, tematem spotkania było porozumienie w sprawie 

ZIT; 

29.08. Brałem udział w posiedzeniu Powiatowej Rady Zatrudnienia. Dotychczasowa  

dyrektorka odchodzi na emeryturę, a na jej miejsce został powołany od 1 października nowy 

dyrektor; 

02.09. Uczestniczyłem w Nadzwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników RTBS; 

03.09. Uczestniczyłem w spotkaniu poświęconym rozwojowi planów inwestycyjnych 

związanych z rozbudową portów, marin i przystani w ramach projektu „Odra dla turystów 

2020”. Spotkanie odbyło się w Urzędzie Miejskim w Nowej Soli; 

04.09.  W Urzędzie Marszałkowskim w Zielonej Górze brałem udział w konferencji 

poświęconej Zintegrowanym Inwestycją Terytorialnym; 

Tego samego dnia uczestniczyłem w spotkaniu Komitetu Sterującego programu Norweskiego 

Mechanizmu Finansowego Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwa gmin nadodrzańskich; 

05.09. Spotkałem się z Nadleśniczym w siedzibie Nadleśnictwa Sulechów, gdzie omówiono 

zamierzenia dotyczące budowy zbiorników retencyjnych na terenie tegoż nadleśnictwa 

obejmujące obszary Gminy Czerwieńsk; 

Tego samego dnia w Sulechowie brałem udział w organizowanym przez Starostwo 

Powiatowe szkoleniu dot. obrony cywilnej; 

11.09. Uczestniczyłem w naradzie dyrektorów w Zespole Ekonomiczno-Administracyjnym 

Oświaty w Czerwieńsku; 

Tego samego dnia  w Urzędzie Gminy w Zaborze odbyło się Walne Zebranie Członków 

Stowarzyszenie LGD „Między Odrą a Bobrem”; 

12.09. W Urzędzie Miasta  w Sulechowie odbyło się spotkanie, na którym omówione zostały 
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założenia zaopatrzenia w energię elektryczną obszaru funkcjonalnego ZIT; 

16.09. Brałem udział w szkoleniu doskonalącym szefów obrony cywilnej gmin. Szkolenie 

miało miejsce w Bojadłach; 

17.09. Tego dnia w Ratuszu doszło do podpisania umowy z dostawcą internetu oraz sprzętu 

komputerowego w ramach II etapu szeroko pasmowego dostępu do internetu. 

Z najkorzystniejszą ofertą wystąpiła firma STIMO; 

20.09. Uczestniczyłem w Dniach Nadleśnictwa Zielona Góra oraz 90-leciu Lasów 

Państwowych, które odbyły się w Skansenie w Ochli; 

23.09.Ww Sulechowie uczestniczyłem w zebraniu Komitetu Sterującego „RAZEM W 

DZIAŁANIU”. 

Następnie burmistrz przedstawił informację dot. sprzedaży nieruchomości w okresie od 

26 czerwca do 23 września 2014 r. (zał. nr 5). 

„I - sprzedaż w drodze przetargowej : 

1. Czerwieńsk ul. Działkowa  nieruchomość niezabudowana oznaczona numerem działki 84 

o powierzchni  0,7432 ha , księga wieczysta ZG1E/00098620/1 

Cena wywoławcza -  119.000,00 zł  

- najwyższa cena osiągnięta w przetargu  - 120.200,00 zł 
2. Czerwieńsk ul. Akacjowa nieruchomość zabudowana oznaczona numerem działki 218/52 

o powierzchni 0,4426 ha , księga wieczysta  ZG1E/00052743/5 

Cena wywoławcza - 120.000,00 zł.  

- najwyższa cena osiągnięta w przetargu  - 121.200,00 zł.  
3. Laski nieruchomość niezabudowana oznaczona numerem działki 372/2 o powierzchni 

0,1074 ha , księga wieczysta  ZG1E/00098593/2 

- Cena wywoławcza  - 15.000,00 żl. 

- najwyższa cena osiągnięta w przetargu - 15.150,00 zł. 

4. Wysokie nieruchomość gruntowa oznaczona numerem działki 603  o pow.1,1538 ha, 

księga wieczysta ZG1E/00096644/1 

- Cena wywoławcza  - 8.500,00 zł. 

- najwyższa cena osiągnięta w przetargu- 9.000,00 zł.   

II - Sprzedaż w drodze bezprzetargowej : 

dla najemców lokali mieszkalnych  : 

1. Lokal mieszkalny Nietkowice 13/2 

2. Lokal mieszkalny Czerwieńsk ul. Zielonogórska 7/1 

3. Budynek mieszkalny jedno-lokalowy Czerwieńsk ul. Klonowa 7/2 

na poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej; 

1.Czerwieńsk ul. Polna  nieruchomość niezabudowana  oznaczona numerem działki  309/4 o 

pow. 0,0132 ha”.  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Radny Marek Abramowicz poprosił burmistrza o rozszerzenie informacji na temat 

przedłużenia czasu pracy promu. 

Indagowany wyjaśnił, że podczas spotkania w lutym br., które odbyło się we Wrocławiu 

z dyrektorem Żeglugi Śródlądowej oraz wicemarszałkiem Zarządu Województwa Lubuskiego 

p. Nowakiem, kontynuowano rozmowy na temat przedłużenia czasu pracy promu. Natomiast 

podczas spotkania w kwietniu br. uzgodniono, że ZDW wystąpi do Wojewódzkiego 

Inspektora Stacji Sanitarno – Epidemiologicznego i Państwowej Inspekcji Pracy i SDGW we 

Wrocławiu o wydanie warunków, jakie należy spełnić przedłużając czas pracy promów od 

godz. 6 do 22. Otrzymaliśmy projekt porozumienia, z którego wynika, że Gmina Czerwieńsk 

(oprócz oświetlenia) powinna zmodernizować nawierzchnię dojazdu od korony wału do 

cumowania promów w Pomorsku oraz wykonać nowe bariery. Z kolei spotkanie 

z burmistrzem Sulechowa polegało na przygotowaniu się do rozmów z wicemarszałkiem 

i dyrektorem ZDW, podtrzymujące wcześniejsze deklaracje obu gmin, w zakresie 
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doświetlenia. Natomiast zadania wynikające z bieżącego utrzymania  dojazdów do promów 

miałyby być finansowane ze środków ZDW lub Zarządu Województwa Lubuskiego. 

Oczekujemy na wyznaczenie terminu spotkania trójstronnego. 

Radny Krzysztof Smorąg zapytał o budowę przystani w Nietkowicach? Kolejne pytanie 

dotyczyło spotkania, na którym omawiano sprawę energii elektrycznej w ramach obszaru 

strukturalnego ZIT. 

Odpowiedzi udzielił Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 

W ramach ZIT, 10 gmin złożyło wniosek o budowę 10 przystani. Liderem tego 

przedsięwzięcia jest Nowa Sól. Wniosek został oceniony przez panel ekspertów. Jeden 

ekspert dał maksymalną ilość punktów, drugi zero. Partner wiodący otrzymał pismo 

o uzupełnienie wniosku w obszarach, gdzie oceniono go na poziomie zerowym. Prezydent 

Nowej Soli uzupełnia ten wniosek, który będzie przedłożony do ponownej oceny. Koszt tego 

przedsięwzięcia oszacowano na kwotę ok. 3.200.000 zł.  

Odnośnie pytania drugiego. 

Miasto Zielona Góra jest liderem przedsięwzięcia, które zleciło przeprowadzenie badań 

(firmie katowickiej) w zakresie rozpoznania zaopatrzenia w energię elektryczną gmin 

tworzących ZIT. 

Ad. 3 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna Ewa Wójtowicz poprosiła o ponowną interwencję w zakresie uporządkowania (przez 

PKP) terenów  rogatek w mieście Czerwieńsk. 

Radny Krzysztof Smorąg zabrał głos w sprawie: 

1/ złej jakości wody w Nietkowie, 

2/ żwirowni w Nietkowie, 

3/ wdrożenia w szkołach obowiązku nauki „pięciolatków”. 

Radny Edward Rudnicki poruszył sprawę: 

- wyziewu ze studzienek przy ul. Mostowej w Płotach, 

- braku wody w najmłodszych klasach Niepublicznej Szkoły Podstawowej w Płotach. 

Ponadto radny zapytał: czy można dowiedzieć się, jakie są zaplanowane prace związane 

z remontami dróg w Płotach? 

Radny Wojciech Zawada zabrał głos w sprawie wyrównania i uporządkowania drogi na 

ul. Składowej w Czerwieńsku (pomiędzy blokiem, a garażami). 

Ad. 4 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2014 r. wraz z informacją 

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacją o samorządowych 

instytucjach kultury i pozostałych samorządowych osobach prawnych. 

– opinia Komisji Budżetu i Finansów. 

Temat opracowała i omówiła Urszula Napierała – Skarbnik Gminy. 

Radni otrzymali materiał opisowy dot. w/w informacji, stanowiąca załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu. 

Ponadto U. Napierała zapoznała zebranych z treścią uchwały nr 460/2014 Składu 

Orzekającego  Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze w sprawie opinii 

o przedłożonej przez Burmistrza Czerwieńska informacji o przebiegu wykonania budżetu za I 

półrocze 2014 r. (opinia pozytywna). Dokument ten stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów do informacji burmistrza o przebiegu 

wykonania budżetu gminy za I półrocze br. wraz z materiałami towarzyszącymi odczytał 

przewodniczący komisji - Henryk Góralczyk (zał. 8). 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przez aklamację przyjęła informację burmistrza 

o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2014 r. wraz z informacją 
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o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacją o samorządowych 

instytucjach kultury i pozostałych samorządowych osobach prawnych. 

Ad. 5 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Czerwieńsk w roku szkolnym 

2013/2014. 

Temat opracowała i omówiła Danuta Tomaszewska – dyrektor ZEAO w Czerwieńsku. 

Radni otrzymali materiał opisowy dot. w/w informacji, stanowiąca załącznik nr 9 do 

niniejszego protokołu. 

Pozytywną opinię Komisji Infrastruktury Społecznej i Porządku Publicznego o w/w 

informacji przedstawiła Ewa Wójtowicz – przewodnicząca komisji (zał. 10). 

W tym punkcie obrad D. Tomaszewska udzieliła odpowiedzi na interpelację radnego 

K. Smorąga zgłoszoną w punkcie 3. 

We wszystkich szkołach podstawowych zafunkcjonowała ustawa dotycząca dzieci 

sześcioletnich urodzonych w pierwszej połowie roku. W wyniku indywidualnej decyzji 

rodziców, część dzieci pozostawiono w oddziałach przedszkolnych. Zajęcia odbywają się 

zgodnie z ustawą programową. Baza jest bardzo dobra. Pedagodzy są wykształceni na 

odpowiednim poziomie. 

Radny K. Smorąg zapytał o dowóz małych dzieci do szkół oraz dożywianie. 

Dyrektorka ZEAO wyjaśniła, że dzieci dowożone są przez rodziców, którym gmina refunduje 

wydatki. Pozostałe dzieci dowożone są do placówki pod nadzorem opiekunów. 

Dożywianie jest realizowane poprzez catering, natomiast w Czerwieńsku funkcjonuje 

stołówka szkolna i przedszkolna. Rodzice indywidualnie wykupują obiady. 

Innych głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady, zamykając dyskusję, stwierdził, że Rada przez aklamację przyjęła 

informację o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Czerwieńsk w roku szkolnym 

2013/2014. 

Przewodniczący Rady o godz. 11
00

 ogłosił przerwę. Obrady wznowiono o godz. 11
15

. 

Ad. 6. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 2014. 

Projekt uchwały, wg druku: BRM.0006.57.2014 z dnia 22.09.2014 r. (wersja II) przedstawiła 

Urszula Napierała – Skarbnik Gminy. 

Radni otrzymali w/wym. projekt uchwały. 

Dyskusja: 

Radna Ewa Wójtowicz poprosiła o uszczegółowienie wydatków, które zwiększa się o kwotę 

814.963 zł. 

Odpowiedzi udzieliła Urszula Napierała – Skarbnik Gminy. 

Każde przeniesienie w obrębie planu finansowego pomiędzy działami, czy paragrafami 

występuje w wykazanym minusie – zmniejszeniu. W w/wym. wydatkach mieszczą się 

wydatki bieżące i majątkowe.  

Radny Wojciech Zawada zapytał burmistrza o koszt remontu budynku socjalnego przy ul. 

Akacjowej w Czerwieńsku. 

Indagowany wyjaśnił, że obiekt po pożarze wymagał natychmiastowego remontu, który 

wyniósł 128.000 zł. Towarzystwo ubezpieczeniowe uznało szkodę na kwotę ok. 33.000 zł. 

Przewodniczący stwierdzając wyczerpanie dyskusji, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska, w obecności 13 radnych – 13 głosami „za” uchwałę przyjęła. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada – jednomyślnie przyjęła uchwałę nr XXXIII/321/14 

w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 2014. 
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Ad. 7 

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Czerwieńsk wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2014-2023. 

Projekt uchwały wg druku: BRM.0006.58.2014 z dnia 22.09.2014 r. (II wersja) opracowała 

i omówiła Urszula Napierała - Skarbnik Gminy. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, projekt uchwały poddał głosowaniu, którą Rada 

przyjęła 13 głosami „za”. Przewodniczący stwierdził, że Rada jednomyślnie przyjęła uchwałę 

nr XXXIII/322/14 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Czerwieńsk wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2014-2023. 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Powiatu Zielonogórskiego zadania zarządzania 

drogami powiatowymi. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.54.2014 

z dn. 22.08.2014 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusja: 

Radna Ewa Wójtowicz zapytała: czy, kwota ujęta w uchwale zmieniającej budżet uwzględnia 

zmianę obsługi ilości kilometrów dróg powiatowych? 

Burmistrz odpowiedział twierdząco. 

Wypowiedź burmistrza uzupełniła U. Napierała. 

Zmiany wprowadzone w dzisiejszej uchwale w sprawie budżetu, dotyczyły zimowego 

utrzymania dróg przez POMAK. Natomiast Rada, musi najpierw podjąć uchwałę o przyjęciu 

zadań nie będących zadaniami własnymi gminy, a następnie, na podstawie zawartego 

porozumienia, będzie przedłożony projekt uchwały określający kwotę dofinansowania tego 

zadania.  

Przewodniczący stwierdzając wyczerpanie dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt 

uchwały. 

Wynik głosowania: 13 „za”, 0 „przeciwnych”, 0 „wstrzymujących się”. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła uchwałę nr XXXIII/323/14 

w sprawie przyjęcia od Powiatu Zielonogórskiego zadania zarządzania drogami 

powiatowymi. 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Gminy i Miasta 

Czerwieńsk”. 

Prowadzący sesję poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.53.2014 z dnia 

22.08.2014 r. był przedmiotem prac komisji stałych Rady, uzyskując ich pełną akceptację. 

Z wnioskiem o nadanie tytułu honorowego obywatelstwa (pośmiertnie) dla Ks. Ignacego 

Zonia wystąpili: Ks. Paweł Konieczny, mgr Jacek Gębicki i dr Przemysław Góralczyk. 

Dyskusja: 

Radny Wojciech Zawada zwrócił uwagę, że zasadnym byłoby zamieścić na stronie 

internetowej gminy, w odpowiedniej zakładce, wykaz osób (wraz z uzasadnieniem wniosku), 

którym nadano tytuły honorowego obywatelstwa. 

Przewodniczący Rady zapewnił, że burmistrz zleci wykonanie tego zadania. 

Przewodniczący stwierdzając wyczerpanie dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt 

uchwały. 

Wynik głosowania: 13 „za”/13. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła uchwałę nr XXXIII/324/14 

w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Gminy i Miasta Czerwieńsk”. 
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Ad. 10 

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej 

w Czerwieńsku na 2014 rok. 

Prowadzący sesję poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.56.2014 z dnia 

25.08.2014 r. był przedmiotem prac komisji stałych Rady i uzyskał ich pełną akceptację. 

Projektodawca uchwały – radny Krzysztof Smorąg. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 13 „za”/13. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła uchwałę nr XXXIII/352/14 

zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Czerwieńsku na 

2014 rok. 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji stałych 

Rady Miejskiej w Czerwieńsku na 2014 rok. 

Projekt uchwały wg druku: BRM.0006.55.2014 z dn. 21.08.2014 r., wraz z uzasadnieniem, 

odczytał w imieniu projektodawcy (radnego Krzysztofa Smorąga) prowadzący obrady. 

Projekt uchwały był przedmiotem prac komisji stałych Rady i uzyskał ich pełną akceptację. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 13 „za”/13. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła uchwałę nr XXXIII/326/14 

zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji  stałych Rady Miejskiej 

w Czerwieńsku na 2014 rok. 

Ad. 12 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady powiadomił, że na zgłoszone interpelacje podczas czerwcowej sesji, 

otrzymali radni: H. Góralczyk i K. Smorąg (pisma BRM.0003.19, 20 i 22.2014). 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych, wymienionych w punkcie 3, udzielił Piotr 

Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 

1. E. Wójtowicz – uporządkowanie terenów przy przejazdach PKP w Czerwieńsku. 

Pracownicy Ref. GKiM, zaraz po zakończeniu poprzedniej sesji, interweniowali telefonicznie 

u naczelnika PKP, który zobowiązał się do uporządkowania swoich terenów. Po dzisiejszej 

sesji wyjdzie z Urzędu pismo ponawiające sprawę. 

2. K. Smorąg. 

Sprawę jakości wody w Nietkowie wyjaśniła Emilia Szumska – prokurent „POMAK” 

Sp. z o . o. w Czerwieńsku. 

Od czerwca br. rozpoczęto stosowanie preparatu uzdatniającego wodę w Nietkowie. Zadanie 

to jest realizowane przez specjalistyczną firmę. Ostatnia decyzja Sanepidu dot. parametrów 

wody będzie zamieszczona na stronie internetowej spółki POMAK. 

Burmistrz udzielił wyjaśnień na temat uchwały zebrania wiejskiego w sprawie wody 

w Nietkowie, która została przesunięta w czasie i będzie brana pod uwagę przy 

opracowywaniu nowych taryf przez przedsiębiorstwo wodociągowo - kanalizacyjne. 

Żwirownia w Nietkowie. 

W tej sprawie przeprowadzono, przy współudziale mieszkańców, rozprawę administracyjną, 

z którego sporządzono protokół. Zgodnie z procedurą, wystosowano pismo do 

wnioskodawcy, który w ciągu 7 dni od daty otrzymania pisma, może zapoznać się 

z zebranymi materiałami w sprawie i ewentualnie odnieść się do ich zapisów. Sprawa jest 

procedowana przez cały czas. 

Na temat przygotowania obiektów do objęcia obowiązkiem szkolnym odpowiedzi udzieliła 

dyrektor ZEAO. 
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3. E. Rudnicki. 

Cała struktura wodno – kanalizacyjna gminy została przekazana  w formie aportu spółce 

POMAK. Dlatego też, odpowiedź w tym zakresie udzieliła Emilia Szumska – prokurent 

Spółki POMAK. 

Od zeszłego tygodnia trwają prace konserwacyjne na sieci kanalizacyjnej w Płotach. Cała sieć 

jest czyszczona, studzienka po studzience. Trwają prace związane z czyszczeniem 

i udrożnieniem studzienek. 

Na kolejne zapytania, odpowiedzi udzielał burmistrz. 

Podczas wizyty w szkole podstawowej w Płotach,  p. dyrektor nie zgłaszała żadnych uwag 

dotyczących braku wody w kranach. Obiekt jest przekazany w użyczenie Stowarzyszeniu 

Mieszkańców Płotów i Zagórza. Wszelkie mankamenty techniczne realizowane są w ramach 

przekazywanych dotacji stowarzyszeniom. Po rozpoznaniu sprawy, radny otrzyma odpowiedź 

pisemną. 

Odnośnie dróg w Płotach. 

W uchwale budżetowej zabezpieczono środki finansowe na utwardzenie i zmodernizowanie 

pierwszego wjazdu na osiedle (jadąc od Płotów w kierunku Zielona Góra). 

4. Odpowiedź radny W. Zawada otrzyma w formie pisemnej. 

W tym punkcie obrad, prowadzący posiedzenie odczytał pismo Marszałka Województwa 

Lubuskiego z 02.07.2014 r. w sprawie kursowania pociągów przez Czerwieńsk 

(BRM.0003.19.2014). 

Ad. 13 

Komunikaty, wnioski, opinie. 

Przewodniczący Rady poinformował o terminie XXXIV sesji, która odbędzie się 

29 października 2014 roku. 

Tematyka, zgodna z planem pracy Rady na 2014 r. poszerzona o temat przyjęty uchwałą nr 

XXXIII/325/14 z 24.09.2014 r. 

Komisje stałe Rady powinny zakończyć prace do 20 października br. 

Następnie przewodniczący odczytał korespondencję, która wpłynęła do Rady w okresie 

międzysesyjnym, i tak: 

1/ Lubuski Urząd Wojewódzki w Gorzowie Wielkopolskim pismem IB-I.743.150.2014.JRaj 

z 04.07.2014 r. wskazał naruszenie prawa w uchwale nr XXVIII/292/14 Rady Miejskiej 

w Czerwieńsku z dnia 23 kwietnia 2014 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w obrębie wsi Nietkowice 

(BRM.0711.27.2014); 

2/ Urszula i Mieczysław Niesyn z Nietkowa pismem z 25.07.2014 r. wystąpili do 

przewodniczącego Rady Miejskiej w Czerwieńsku z prośbą o interwencję w sprawie wycięcia 

dwóch drzew sąsiadujących z ich domem. Odpowiedź, na powyższe pismo, udzielił 

przewodniczący Rady pismem BRM.0004.27.2014 z 04.08.2014 r. 

Przewodniczący Samorządu Mieszkańców Miasta Czerwieńsk – Tadeusz Skowroński, 

poinformował o zebraniu, które odbędzie się w dniu dzisiejszym o godz. 17
30

 w MGOK 

w Czerwieńsku. 

Radna Ewa Wójtowicz wystąpiła, w imieniu własnym i J. Gębickiego,  z propozycją 

posadzenia „Dębu Wolności” na zakończenie VI kadencji Rady Miejskiej w Czerwieńsku. 

Ad. 14 

Ustalenie treści protokołu z XXX, XXXI i XXXII sesji. 

Prowadzący obrady poinformował, że protokoły z przebiegu XXX, XXXI i XXXII 

posiedzenia Rady Miejskiej w Czerwieńsku były wyłożone do wglądu. W związku z tym, 

przewodniczący zapytał: czy do protokołów są uwagi, wnioski? 

Uwag nie było. 

Przewodniczący uznał, że protokoły z XXX, XXXI i XXXII posiedzenia Rady Miejskiej 

w Czerwieńsku stały się obowiązującymi. 
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Ad. 15 

Zakończenie obrad XXXIII sesji. 

Prowadzący posiedzenie stwierdzając wyczerpanie porządku obrad, o godz. 12
05 

zamknął 

obrady XXXIII posiedzenia Rady Miejskiej w Czerwieńsku. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Alina Juncewicz   Sekretarz obrad:  Przewodniczący 

Inspektor ds. rady   Henryk Góralczyk Rady Miejskiej w Czerwieńsku 

         Leszek Jędras 


